



中六級畢業考試(第二部分)

敬啟者：

因應疫情嚴峻，為減低學生聚集而受感染的風險，中六級畢業試(第二部分)將於 2 月 28 日(星期一)至 3 月 7 日(星期一)以網上形式舉行，考試時間表可參閱通告 21-22/051，是次考試為正式考試，與一般考試無異，可作為預備文憑試的一次重要測試，成績將列在成績表上。敬希 台端督促 貴子弟勤加溫習，以爭取理想成績。

學校亦於下星期向學生講解有關網上考試安排，請參考以下時間表。網上考試安排簡介會將以 ZOOM 進行，學校會透過 Google 電郵 (Gmail) 向學生發放會議編號及密碼，故此同學務必留意學校電郵。

中六級網上考試簡介會

班別	日期 及 時間
6D	21 / 2 (星期一) 下午 2 : 30
6C	22 / 2 (星期二) 下午 2 : 30
6B (學號 : 1 - 15)	23 / 2 (星期三) 下午 2 : 30
6B (學號 : 16 - 30)	23 / 2 (星期三) 下午 3 : 30
6A (學號 : 1 - 15)	24 / 2 (星期四) 下午 2 : 30
6A (學號 : 16 - 31)	24 / 2 (星期四) 下午 3 : 30

3 月 14 日 (星期一) 至 3 月 17 日 (星期四) 為核對試卷時間，同學須按正常時間表上課。3 月 18 日開始，同學毋須上課，以便預備香港中學文憑考試。為了協助同學更好地預備公開考試，部分同學按需要於 3 月 21 日(星期一)至 4 月 9 日(星期六)參加溫習班，科任老師亦會向相關同學解釋具體安排。

此致

各位家長 / 監護人

天主教郭得勝中學校長
韓思驄謹啟



Notice Number: 21-22/053e

19 February 2022

S.6 Final Examination (Part II)

Dear Parent(s) / Guardian(s),

As the epidemic situation is severe, to reduce students' risk of infection due to crowded gatherings, the school decides the S.6 Final Examination, originally scheduled during the period of 28 February (Monday) to 7 March (Monday), will be conducted online according to the timetable announced previously (e-Notice: 21-22/051). This examination is a formal examination, which is no different from the general examination. It is also an important test for the preparation of the HKDSE. The results will be listed on the final report card. **Please encourage your son/daughter to strive hard for their last school examination.**

The Briefing Sessions on S.6 Online Final Examination Arrangement will be held in the coming week according to the timetable attached below. The Briefing Sessions on S.6 Online Examination Arrangement will be conducted using Zoom. Students will receive the **zoom meeting details** via Google mail (Gmail), so they must pay attention to school emails.

Briefing Sessions on S.6 Online Examination Arrangement

Class	Date and Time
6D	21 / 2 (Monday) 2 : 30 p.m.
6C	22 / 2 (Tuesday) 2 : 30 p.m.
6B (Class number: 1 – 15)	23 / 2 (Wednesday) 2 : 30 p.m.
6B (Class number: 16 – 30)	23 / 2 (Wednesday) 3 : 30 p.m.
6A (Class number: 1 – 15)	24 / 2 (Thursday) 2 : 30 p.m.
6A (Class number: 16 – 31)	24 / 2 (Thursday) 3 : 30 p.m.

Checking of examination papers will be held between 14 March (Monday) to 17 March (Thursday) according to normal school timetable, and school for S.6 officially ends on 18 March. To help students better prepare for the HKDSE, the school has arranged the revision classes after the final examination. The revision classes are conducted in groups between 21 March (Monday) to 9 April (Saturday). The students concerned will be informed by their subject teachers.

Yours sincerely,
Steven Hon
Principal